



Protokoll för styrelsemöte för Sjösektionens styrelse

Datum och tid: 2025-11-09 12:01

Plats:

Närvarande:

Ordförande: Linnea Berggren

Vice ordförande: Karin Larsson

Ekonomiansvarig: X

Samo: Nathalie Skogh

Utbildningsansvarig: X

Informationsansvarig: Alicia Janemalm

Eventansvarig: Henning Hedström (närvarande vi länk)

Arbetsmarknadsansvarig: Jacob Andersson

Formalia

§1. Mötets öppnande

Linnea Berggren förklarar att mötet öppnat klockan 12:01.

§2. Val av justeringspersoner

Mötet väljer Alicia Janemalm till justeringsperson.

§3. Eventuella adjungeringar

-

§5. Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkänns.

§6. Föregående protokoll

Föregående protokoll godkänns.

Informationsfrågor

§7. Meddelanden

a. Ordförande

- Den föregående veckan har varit mycket hektisk.
- Möte bokat med Tord nu på tisdag 16/9, ihop med Vice. Förhoppningsvis kommer vi få slutgiltiga svar gällande Lindholmens framtid. Ska maila över punkter som ska tas upp - undras om - innan dess.
- Hade möte med JS Sverige förra veckan, för att introducera varandra. Dem kommer hit med fotograf någon gång i framtiden. Kolla igenom broschyren som ligger på hemsidan. Är det något som borde läggas till, eller tas bort?
- Var på KU-möte 1, pratat om avtal som komma skall. Erik Eliasson närvarade och förde en diskussion om säkerhet, väktare på campus (Johanneberg) etc.
- Skrev prov imorse 11/9 på alkohollagen, för att kunna ha alkoholtillstånd utanför 11:an som stänger. Resultat kommer inom de närmsta dagarna.



- Fått inbjudan att gå på firmatecknare-utbildning. Även kontaktat vår revisor *Daniel Jönsson* för deltagande. Utbildningen sker den 7/10.
- Påbörjat kontakt gällande serviceutbudet. *Café C* har studentpris på kaffe. Liten 15:-, Stor 18:-. Be om studentkaffe och betala med kårkort. Fler kompendier finns tillgängliga. *Akva* är dock inte som avtalat, då vi ska ha ett likvärdigt serviceutbud som *Johanneberg*.

b. Vice ordförande

- Fick mail av *H.* De har access till bunkern och köket fram till oktober, så vi får boka via dem. Har direkt kontakt så det ska gå så smidigt som möjligt.
- Hade möte med *Frasses* igår ons 10/9 inför deras aspning i LP1.
- Ska ha möte med *Olivias Byssa* på fredag 12/9 inför deras aspning i LP1.

c. Ekonomiansvarig

Ej närvarande

d. SAMO

- Fått in flertalet ytterligare incidenter från *Bastusittningen*. Många har gått vidare till *SO/Kårledningen*. Hade möte igår ons 10/9, tillsammans med *NollK* och *SO*, för att återkoppla gällande incidenterna. Konsekvenser kommer sannolikt bli att *Nollan* får fortsätta ha bastusittning, men att *Phaddrar*, *Pateter* och *Föreningsaktiva* inte kommer få förtära alkohol eller sova över.
- Diskussionen om *Frasses*. [REDACTED]
Ligger en handlingsplan som inte anses följts, löper ut snart och ska förnyas. Möte ihop med Ordf, Vice, *SO* och *Frasses* ikväll.
- [REDACTED]
- Fått förfrågan av *Göteborgs Hamn* att skicka ut information om jobbmöjligheter. Vidarebefordrar till *Jacob/shipping*.

e. Arbetsmarknadsansvarig

- *Shipping* har börjat med sina första interna träffar.

f. Utbildningsansvarig

Ej närvarande

g. Informationsansvarig

- Mailat *Olof* och påmint om att få tillgång till *Kårappens* admin.
- Mailat *ChalmersFastigheter* gällande fortsatt tömning av f.d. styret och flytt av kassaskåp till *Lekskär*. Ska maila om tillgänglig sopcontainer.

h. Arrangemangsansvarig

- Haft fullt upp med Uppdrag relaterade till *PubF*, fram tills nu. Börjar sakta lätta på uppgifter.



Beslutsfrågor

Beslutspunkt 1: Vi behöver för framförhållning bestämma datum för SM1 och SM2. Linnea Berggren föreslår läsvecka 7 veckodag torsdag. Förslagsvis kl 17.15 i Delta.

SM1: 16/10 - 17:15

SM 2: 18/12 - 17:15

Sal Alfa båda gånger (Vice bokar)

Beslutspunkt 2: När kan alla ta en gruppbild? Kan vi komma fram till 2 dagar samt tider nästa vecka?

Efter 15:00 på tisdag 16/9

Beslutspunkt 3: Vilka vill vara med och hålla i ValB intervjuer?

Ordf & Info intervjuar Kandidat 1. (██████████)

Vice & SAMO intervjuar Kandidat 2. (██████████)

Diskussionsfrågor

Diskussionspunkt 1: Vi borde påbörja arbetet med verksamhetsplanen.

Vi vet vad vi vill fokusera på, har en plan, men ska bara föras ner på papper. Vice börjar skriva, sen återkopplar vi hela gruppen.

Diskussionpunkt 2: Teambuilding

Chark & skriva verksamhetsplan?

Behovsfrågor

-

Mötet avslutas 12:52